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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. május 22. (hétfő) napján 14 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Házasságkötő termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök; 

Móra Viktória képviselő, tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag. 
 

Távolmaradását jelezte:  Mácsik Henrietta külső bizottsági tag. 
 
Ülés közben érkezett:  Faragó Zsolt elnökhelyettes. 
 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Biró Gyula aljegyző; 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
     Majnay Gábor osztályvezető; 

dr. Horváth Annamária köznevelési referens; 
Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens; 
Kovács Klaudia adminisztrátor. 
 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 3 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 14 
óra 15 perckor megnyitja. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Tekintettel arra, hogy Mácsik Henrietta a mai ülésen nem vesz 
részt, szükséges egy döntés a jegyzőkönyv-hitelesítő személyről. Móra Viktóriát javasolom. 
 
Az elnök javasolja a jelen ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Móra Viktória képviselőt, 
bizottsági tagot megválasztani. 
 
A bizottság 3 igen szavazattal a jelen ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Móra Viktória 
képviselőt, bizottsági tagot megválasztotta. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: A napirendi pontok elfogadása előtt szeretném 
tájékoztatni a bizottságot, hogy az igazgatóságunk Humán Osztályán a sport és ifjúsági 
referensi feladatokat újból Asztalos Adrienn kolléganőnk látja el, aki nemrég tért vissza GYED-
ről.  
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Murvai Árpád bizottsági elnök: A napirendi pontokkal kapcsolatban van javaslatom, 
szeretném, ha az amúgy is zárt keretek közé javasolt 10-es napirendi pont mellé, a 
meghívóban szereplő 6-os és az 5-ös napirendi pont is zárt ülés formájában lenne meg 
tárgyalva. Én ezt kérném, hogy zárt ülés formájában tárgyaljuk. A Jegyző Úrnak volt az a 
kérése, hogy a meghívóban szereplő 3-as napirendi pontot hozzuk előre és azt a Bizottság 
második napirendi pontként tárgyalja.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel az általa megfogalmazott javaslatokat, amelyet a bizottság 3 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjének elfogadására tett javaslatát a 
kiegészítésekkel együtt, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és 
a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont:  
A köznevelési intézmények 2023/2024. nevelési évi óvodai és bölcsődei csoportjai- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése  
(93. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
2.napirendi pont: 
A Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda átszervezése és alapító okiratának módosítása- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(91. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
3.napirendi pont: 
Köznevelési szerződés kötése „Az Én Ovim” Alapítvánnyal- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése  
(90. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
4.napirendi pont: 
Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben- Közgyűlési előterjesztés véleményezése  
(95. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
5.napirendi pont: 
Vajdasági Ifjúsági Fórum támogatási kérelme  
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(38. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
6.napirendi pont: 
Javaslat támogatási kérelem elbírálására  
(39. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
7. napirendi pont: 
Egyebek 
 
Zárt Ülés: 
 
8.napirendi pont: 
Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatójának 
megbízására vonatkozó pályázati felhívás jóváhagyására és közzétételére- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(101. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
9.napirendi pont: 
Javaslat a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. felügyelőbizottsági tagjának 
megválasztására, valamint az ezzel kapcsolatos további döntések meghozatalára- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése 
(100. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
10.napirendi pont: 
Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. 2022. évi mérlegbeszámolója és 2023. év 
1. negyedévi pénzügyi beszámolója 
(115. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
 

 

1. napirendi pont: 
A köznevelési intézmények 2023/2024. nevelési évi óvodai és bölcsődei csoportjai- 
Közgyűlési előterjesztés véleményezése  
(93. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
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Murvai Árpád bizottsági elnök: A köznevelési intézményekről van szó. Megkérdezem nagy 
tisztelettel dr. Horváth Annamáriát, aki köznevelési referens, hogy van-e szóbeli kiegészítése. 
 
Az ülésterembe érkezett Faragó Zsolt képviselő, tag. Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 4 tag jelen van, a bizottság határozatképes. 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Köszönöm szépen. Nincs kiegészítésem. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Tisztelettel kérdezem a bizottság tagjait, hogy van-e 
kiegészítés ehhez a napirendi ponthoz. Van-e kérdés? Nem látok. Én kérdezném, hogy ha 
kérdések szakaszában maradhatunk, hogy a pszichopedagógus munkakörre, ahova fenntartói 
döntés után kerülhet be valaki, milyen célok és milyen kitételek vannak. 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Igen, sajnos most így nem tudom konkrétan 
megválaszolni a kérdést. Annyit tudok mondani, hogy néhány évvel ezelőtt, 
iskolapszichológusi szolgálatot szerettek volna létrehozni, azonban nagyon kevés pszichológus 
végzettségű szakember van. Azok is inkább, ha van, akkor iskolában vannak, illetve sajátos 
nevelési igényű gyerekekkel foglalkoznak, tudomásom szerint. Az óvodákba tehát azért sem 
kötelező, mert elég nehéz szakembert találni. Konkrétan, hogy milyen végzettségűnek kell 
lennie, azt nem tudom megmondani sajnos. Az biztos, hogy ami óvodáinkba nem ilyen 
pszichopedagógus, hanem fejlesztő pedagógust, illetve fejlesztő pedagógus álláshelyet 
engedélyez a közgyűlés, már hosszú évek óta. Egyet-egyet. Köszönöm szépen.  
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Ha megengeditek nem olvasnám föl szóról-szóra a határozati 
javaslatot. Mert ha elolvastátok, akkor tudjátok miről van szó. Én valamennyi határozati 
ponttal egyetértek, de gondolom, hogy olvastátok. Öt pontja van ennek a határozati 
javaslatnak. Én javaslom, hogy az egyes napirendi ponttal kapcsolatban, hogy azzal a 
javaslattal menjünk a közgyűlés elé, az kerüljön a képviselőtársaink elé, hogy Szekszárd Megyei 
Jogú Város Közgyűlése hagyja jóvá a 2023-24. éves óvodai csoportok indítására tett javaslatot. 
Aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel jelezze. Köszönöm szépen. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az első határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

41/2023. (V.22.) határozata 
a köznevelési intézmények 2023/2024. nevelési évi óvodai és bölcsődei csoportjairól 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága „A köznevelési intézmények 2023/2024. nevelési évi óvodai és bölcsődei 
csoportjai” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2023. május 25. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
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2.napirendi pont: 
A Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda átszervezése és alapító okiratának módosítása- Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 
(91. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: A Gyermeklánc Óvoda átszervezése és Alapító Okiratának 
módosítása tárgyában a közgyűlés elé egy véleményezést kell terjesztenünk. Köszönjük szépen 
az anyagot és kérdezem ismét, dr. Horváth Annamáriát, hogy van-e szóbeli kiegészítése? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: A Gyermeklánc óvoda hosszú évek óta – az 
Óvoda főépülete – átépítés, bővítés alatt van. Egy óvodai csoport működött ott valamikor 
régen. A jövőben két óvodai csoportot és két mini bölcsődei csoportot vállalt be a közgyűlés 
és így nyerte el a pályázatot az átépítésre és a bővítésre. Miután óvodai csoportot év közben 
nem lehet indítani, magyarul ez átszervezésnek számít, ezért most úgy kellene megállapítani 
az alapító okiratot, hogy már lehetőség legyen – akár szeptembertől – a két óvodai csoport 
elindítására is. Itt viszont, ami az előző előterjesztésben is látszott, hogy valójában nem lesz 
óvodai csoportbővítés, továbbra is 10 óvodai csoport működik. Az Óvoda utcai épületben 
indítandó 2 csoport is gyakorlatilag befér a Perczel utcai, illetve a Szent-Györgyi Albert utcai 
épületekbe. Ennyivel szerettem volna kiegészíteni, pontosítani. Benne van az előterjesztésben 
ez a dolog, de úgy gondoltam, hogy jobb, hogyha elmondom. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm. Az alapító okiratot, majd ennek megfelelően kell 
változtatni, ezt is megkaptuk. Képviselőtársaimnak, illetve bizottsági tagtársaimnak van-e 
kérdése a témával kapcsolatban? Nincs. Köszönöm. Kell-e külön szavaznunk okirat 
átalakításáról vagy egyben?  
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Ha a bizottság egyetért a teljes előterjesztéssel, akkor 
mehet egyben a szavazás, az lesz rögzítve a határozatban, hogy a bizottság a határozati 
javaslatot a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Akkor szintén azt szeretném kérni, hogy a tárgyalt napirendi 
ponttal kapcsolatban a határozati javaslatot a leírtak szerint fogadjuk el. Tehát ahogy az 
előterjesztésben van, aki ezzel egyetért, az kézfelemeléssel jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

42/2023. (V.22.) határozata 
a Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda átszervezése és alapító okiratának módosításáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága „A Szekszárdi Gyermeklánc Óvoda átszervezése és alapító okiratának módosítása” 
tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2023. május 25. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 
3.napirendi pont: 
Köznevelési szerződés kötése „Az Én Ovim” Alapítvánnyal- Közgyűlési előterjesztés 
véleményezése  
(90. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető  
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: „Az Én Ovim” Alapítvánnyal-kapcsolatos közgyűlési 
előterjesztést kell véleményezünk tulajdonképpen, melyben szerződés megkötéséről van szó. 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Igen, egy szerződés most fog lejárni és kérte a 
fenntartó „Az Én Ovim” Alapítvány, hogy ismételten újítsa meg ezt a szerződést a közgyűlés. 
Öt évre lehet kötni egyébként a köznevelési szerződéseket. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm. Kérdezem, hogy az öt évvel ezelőtt megkötött 
szerződéshez képest van-e valami új, eltérés? 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Igen, öt évvel ezelőtt még véleményt kellett 
kérnünk a Kormányhivataltól, jogszabály alapján. Az idén erre nincs kötelezettség, illetve ezt 
a részt kivették a jogszabályból. Korábban az alapító okiratában „Az Én Ovim”-nak szerepelt a 
tanulási és egyéb nehézséggel küszködő gyerekeknek a felzárkóztatása. Ezt kivették belőle. 
Tehát akkor a köznevelési szerződésből is ez a rész kikerült. Egyébként maga a szerződés 
különösebb kötelezettséggel nem jár az önkormányzat részéről. Annyi vállalás van benne, 
hogy amennyiben a költségvetés engedi, akkor tudunk támogatást nyújtani az Alapítványnak 
szekszárdi gyerekek után, de évek óta már nem szoktuk őket támogatni. Nekik azért lehet 
fontos egyébként, mert korábban legalábbis egyes pályázatoknál előírás volt, a magán és 
alapítványi fenntartók számára, hogy be tudják nyújtani, bizonyítani, hogy van egy érvényes 
köznevelési szerződésük. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Rendben, köszönöm. Van-e másnak kérdése? Nincs. 
Köszönöm. Itt is határozati javaslatot kell beterjeszteni, vagy bevinni a közgyűlés elé. Kérem, 
hogy aki ezt a szerződésmegújítást igennel szavazza meg az kézfelemeléssel szavazzon. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 
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43/2023. (V.22.) határozata 
Köznevelési szerződés kötéséről „Az Én Ovim” Alapítvánnyal 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága „Köznevelési szerződés kötése „Az Én Ovim” Alapítvánnyal” tárgyú előterjesztés 
határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2023. május 25. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 
4.napirendi pont: 
Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben- Közgyűlési előterjesztés véleményezése  
(95. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Előadó: dr. Horváth Annamária köznevelési referens 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: „Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének 
biztosítása iskola nyári szünetben” című előterjesztést szintén a Humán Osztály dolgoztak ki 
és tett javaslatot. 
 
dr. Horváth Annamária köznevelési referens: Annyit tudok elmondani, hogy elvileg a mai 
napon jár le az „Erzsébet” pályázatoknak a határideje, mármint annak a határideje, hogy a 
döntést meghozzák. Nincs még információnk, hogy nyertes lett-e a pályázat vagy sem. Mind a 
hét hétre pályázott a Babits Mihály Kulturális Központ, hiszen önkormányzatok nem 
pályázhatnak. Családsegítő központok, kulturális központok, illetve maguk az iskolák 
pályázhatnának erre a lehetőségre. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Tavaly ez nagyon jól sikerült és csak remélni tudjuk, hogy ez 
most is megtörténik és az írott anyagból is látszik, hogy ez begyakorolt és menni fog. Bocsánat, 
van-e kérdés, hozzászólás? Nekem annyi, hogy köszönöm szépen a tervezetet, tehát öt 
pontból álló határozati javaslatunk van, az általános iskolai tanulók nyári napközbeni 
felügyeletével kapcsolatban. Aki egyetért azzal, hogy ezt a határozati javaslatot ebben a 
formában véleményezzük és kerüljön a közgyűlés elé az kézfelemeléssel jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

44/2023. (V.22.) határozata 
az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosításáról az iskolai nyári 

szünetben 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága „Az általános iskolai tanulók napközbeni felügyeletének biztosítása az iskolai nyári 
szünetben” tárgyú előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2023. május 25. 
Felelős: Murvai Árpád elnök 
 
5.napirendi pont: 
Vajdasági Ifjúsági Fórum támogatási kérelme  
(38. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: A Vajdasági Ifjúsági Fórum kért támogatást. Gondolom 
olvastátok. Elég bőlére van engedve és hát ezzel kapcsolatban kérném szépen a véleményeket, 
hozzászólásokat, javaslatokat. Van-e valakinek ehhez kérdése, hozzászólása? Teljesen hasonlít 
a Rákóczi Szövetség által benyújtott tervezethez. Én úgy gondolom, hogy ezt a Bizottságunk 
nem tudja támogatni. Van-e más javaslat? Aki a nemleges javaslattal egyetért, az 
kézfelemeléssel jelezze.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

45/2023. (V.22.) határozata 
a Vajdasági Ifjúsági Fórum kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága dönt arról, hogy   
 

1. a Vajdasági Ifjúsági Fórum kérelmét nem támogatja.  
 
Határidő:  2023. május 22. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról értesítse a 
kérelmezőt. 

 
Határidő: 2023. május 31. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
 
6.napirendi pont: 
Javaslat támogatási kérelem elbírálására  
(39. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
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Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Ez a napirendi pont, egy egyéni támogatási javaslat, kérelem 
elbírálása. Egy olyan fiatal hölgyről van szó, aki egy világbajnoki és egy Európa-bajnoki 
megmérettetésre készül. Ezért nyújtott be támogatási kérelmet Liszkai Rebeka, Polgármester 
Úrhoz, aki a Bizottságunk elé utalta ezt. A női Triplet, népszerű nevén Petanque VB és Európa 
Bajnokság Bankokban, Thaiföldön lesz. Ősszel pedig Monaco-ban lesz az Európa-bajnoki 
megmérettetés. Én annyit mondanék erről a hölgyről, hogy amikor a magyar bajnoki címeket, 
ha jól tudom 2 alkalommal megszerezte, akkor még szekszárdi volt. Sajnos Szekszárdon nincs 
továbbtanulási lehetőség, ahol ő megtalálta volna terveinek megfelelő utat. Pécsre került és 
gondolom ezért fordult hozzánk támogatásért, amelynek összegszerűsége 300.000.- forint, 
illetve 200.000.- forint. Kérném szépen a véleményeket a beadott kérelemmel kapcsolatban. 
Tartalékkeretből tudjuk csak őt támogatni, ha jól emlékszem. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: A városban elég ilyen sportág van, ha nem is mindenki 
világbajnokságra megy, de gondolom, nem is az a cél, hogy mindenki világbajnokságra menjen. 
Nehéz. Nagyon-nagyon átgondolnám. Én a magam részéről ezt a kérelmet nem tudnám 
támogatni. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm. Más hozzászólás? Én a magam részéről ezzel 
ellentétes véleményen vagyok. Én úgy gondolom, hogy csak azért, mert szekszárdiként vívta 
ki a jogot, és a lehetőséget, hogy támogassuk. Az összegszerűségére az elsőre 300.000 forintot 
ítélnék meg, de megvárok mindenféle javaslatot. Nyilván szponzorálási szempontból neki is 
lépni kell, és ezt jól látja a Zsolt, – talán – ha Bankokban jól helytáll, akkora Monacói már nem 
lehet gond. Viktória? 
 
Móra Viktória képviselő, tag: 100.000.- forint. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Én azt mondom, ha 100.000. forintot adnánk, akkor inkább ne 
adjunk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a kérelem elutasítására vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 1 igen szavazattal, 3 nem szavazat mellett elutasított.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 100.000 forintra vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 1 
igen szavazattal, 3 nem szavazat mellett elutasított.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 300.000 forintra vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 2 
igen szavazattal, 1 tartózkodás és 1 nem szavazat mellett elutasított.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen a szót. Azt gondolom, hogy kilőttük azt, hogy 
azért ne adjunk semmit, tehát szeretne a Bizottság valamit adni. Árpád javaslatát azért 
tartottam elfogadhatónak, azaz az első versenyt a bankokit támogassuk. Én azt gondolom, 
hogy a szekszárdi önkormányzat bizottsága segítette hozzá ahhoz, hogy Bangkokban esetleg 
egy jó helyezést elérjen, mint ahogy láttuk a thai-box-os kislánynál is, hogy egy jó lóra tettünk, 
hiszen hazajött egy 3. helyezéssel, első versenyén Törökországban. Őt is mi támogattuk meg. 
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Én azt gondolom, hogyha a jól szerepel, akkor talán már azt a 200.000.- forint, úgy ahogyan a 
Viki mondja, össze fogja tudni szedni, mert akkor már kapott egy löketet, de mégis mi 
segítettük hozza az első lépcsőfokhoz, a többit meg kell mássza, más szponzorral, 
támogatóval. Valóban azt gondolom, hogyha ilyen eredményt ér el, akkor ő már Pécsen is 
kilincselhet ezért a kétszázezerért. Azért azt már megoldja és a tartalék keretünkbe szerintem, 
az még az a 300.000.- forint még elférhetett volna. Csak ez az én érvelésen volt, az Árpád 
döntése mellett. Vihetnénk lejjebb az összeget, hogyha lehetne, akkor kilőjük az összes 
alternatívát. Hogyha a 200.000.-forintttal támogatnánk meg a Monaco-it, de nem az lesz 
először.  
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Más javaslat? Ki az, aki az Elnökhelyettes Úr által felvázolt 
Európa Bajnoki szerepléshez kért 200.000.- forintos támogatást megszavazza?  
 
Az elnök szavazásra teszi fel javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 1 nem 
szavazattal elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

46/2023. (V.22.) határozata 
Liszkai Rebeka támogatási kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága dönt arról, hogy   
 

1. Liszkai Rebeka támogatási kérelmét Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága tartalék kerete terhére 200.000,- Ft-
tal támogatja; 
 
Határidő:  2023. május 22. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el; 

 
Határidő:  2023. május 31. 
Felelős:  Dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
3. felhívja polgármestert az elkészített támogató okirat aláírására; 

 
Határidő:  2023. május 31. 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 
4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg     

átutalására. 
 

Határidő:  2023. május 31. 
Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
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  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
 
 
7. napirendi pont: 
Egyebek 
 
Murvai Árpád elnök: Az egyebek napirendi pont keretén belül annyi szeretném kérni dr. 
Holczer Mónikától, hogy június 5. napjára kerüljön összehívásra egy rendes bizottsági ülés. Az 
egyik napirend a Közgyűlés által a múltkor megszavazott vizsgálat lenne, ezen kívül pedig egy-
két szakmai beszámoló kerülne még a bizottság elé. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 14 óra 48 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját. 
 
  

 
Móra Viktória                   

        jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

     dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

 
 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 

           aljegyző 


